
KOMISE ŽIVOTNÍHO PROSTŘEDÍ 
RADY MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 4 

ZÁPIS 

z 8. zasedání, které se konalo ve středu 5.12. od 17.30 do 20.00 bod v zasedací místnosti RMČ Praha 4 v 10. 
patře, Úřadu městské části Praha 4, Antala Staška 2059/SOb, Praba 4 

Přítomní členové komise (8): RNDr. Jiří Bendl, CSc., Ing. Ondřej Růžička, Ing. Miloš Kožešník, Mgr. Petr Štádler, 
Mgr. Tomáš Liškutín, Tomáš Cbaloupka, Ing. Hana Horálková, Jan Kadlec 
Nepřítomní členové komise (1): Tereza Tajčmanová 
Tajemník: David Záruba 

Program zasedání: 

1) Přivítání 

2) Organizační informace- představení nových členů komise Jana Kadlece a Tomáše Chaloupky. 
3) Různé: 

Diskutovalo se a byly podány informace k tématům: 
Další rozvoj rekonstruovaného dětského hřiště nám. gen. Kutlvašra. 
Projekt značeni košů a hlášení naplněnosti, či nepravidelností svozu odpadkových košů. 
Podněty na sekání trávy v zimním období a sběr listí sekacími stroji. 
Informace k vypsání dotací v oblasti životního prostředí pro rok 2025 s termínem podávání žádosti 
do 22.1.2025. 
Psí louka pod Kačerovem, nekoncepční výsadba TSK po výstavbě cyklostezky, bezpečnější agility 
prvky a další rozvoj. 
Podnět k černé skládce na cestě k teplovodu a v okolí v zeleni mezi ulicí Ohradní a železničním 
seřaďovacím nádražím a nepřijatelné spalování plastů za vzniku toxických emisí tam přebývajících 
bezdomovců a závislých. 
lnformace, že je Odbor životního prostředí schopen zajistit na základě podnětů likvidaci nežádoucích 
invazních druhů (pajasany, křídlatky, bolševnfk, durman). 

4) Prezentace a projednání Generelu rozvoje veřejných ploch dolního Podolí Ing. Arch. Petrem Leškem 

Komise projednala a diskutovala příznivé výjimečnosti lokaljt na zpracovávaném území, které se 
týkaly břehových porostů Vltavy, pěší a cyklistické dopravy s potřebou jejího bezpečnějšího 
napojeni na Prahu 2, výjimečnou architekturu budov vodárny, sokolovny a jejich zasazení do okolí, 
ochranu zeleně a její nezmenšování, potřebu využívání oprav či kladení sítí pro změnu povrchů do 
nového koncepčního uspořádání. Členové komise pochvalně ocenily originalitu zpracování, 
vhodnou míru detailu, koncepčnost a význam pro jednání s Hlavním městem Prahou, TSK a dalšími 
subjekty. 

Usnesení: 

Komise ŽP projednala generel rozvoje veřejných ploch dolního Podolí a doporučuje Radě MČ P4 
tento dokument schválit a dále pak, aby byl tento dokument brán jako jeden z neopomenutelných 
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koncepčních podkladů pro správu a rozvoj řešeného úremí, pro práci odborů MČ a pro plánování 
potřebných investic a pro koordinaci s dotčenými subjekty. 

pro - zdržel se - proti 8-0-0 

Zapsal: David Záruba, Jiří Bendl 
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V Praze dne 5.12.2024 

RNDr. Jiří Bendl, CSc. 
předseda komise 




